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Inleiding:
Sinds een aantal maanden staan er in de Monseigneur Bosstraat in de Bitswijk in Uden 
omheiningen voor automobilisten en andere verkeersdeelnemers om snelheid en overlast 
te verminderen. Onlangs is er een auto tegen een van deze palen op de weg ingereden. Er 
wordt slecht aangegeven wat de verkeerssituatie is op het aangegeven punt. Het wekt 
irritatie en frustratie op bij mede weggebruikers. Gewoon Uden vindt het op dit moment 
een onoverzichtelijk en onveilige situatie. Wij komen daarom met de volgende vragen:

Vragen:
1. Zijn er meerdere geregistreerde ongelukken na deze onlangs vernieuwde 
verkeerswijzing?
2. Is de portefeuillehouder het met Gewoon Uden eens dat deze situatie verbeterd kan 
worden? 
Zo ja, 
2.a is er gedacht aan een bord voorrang tegemoetkomend verkeer? 
2.b zijn er andere opties om deze verkeerssituatie te verbeteren?
Zo nee, waarom is de portefeuillehouder het niet eens met Gewoon Uden? 
3. Binnen welke termijn wordt er een veiligere situatie gecreëerd? 
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